
Interview Dirk Van Melkebeke

“Mijn deur staat altijd voor iedereen open”

Dirk Van Melkebeke werkte maar liefst 21 jaar als ‘cabinetard’. Hij werd beschouwd als de numero uno
onder de sp.a-kabinetchefs en diende tal van ministers: Norbert De Batselier, Eddy Baldewijns, Steve
Stevaert, Gilbert Bossuyt, Frank Vandenbroucke en Ingrid Lieten. Weinigen weten echter dat Van
Melkebeke zijn carrière begon als ambtenaar. Sinds enkele maanden is hij in zekere zin teruggekeerd naar
zijn roots, als secretaris-generaal van het het departement Economie, Wetenschap en Innovatie (EWI).

Je leefde jarenlang in de schaduw van de politieke macht. Is het nu een grote verandering om terug
over te stappen naar de administratie?

Het department EWI was een beetje een stuurloos schip voor je aantreden. Het werd immers enkele
jaren ad interim geleid. Wat is het eerste dat je gedaan hebt?

Naar verluidt zou je ook met al je 120 medewerkers gesproken hebben wanneer je in dienst kwam?

Het departement EWI zetelt in het Ellipsgebouw – een constructie waar heel wat rond geschreven en
gezegd is omwille van zijn speciale werkomgeving.



Heb je zelf een eigen bureau?

Opmerkelijk is ook dat er maar bureauruimte voorzien is voor 80% van het personeel. Thuiswerk is
dus nodig.

Hoe valt dat te verenigen met de discussie rond de prikklok die bij EWI is ingevoerd. Er waren daar
heftige voor- en tegenstanders van.

Om nog even in te pikken op het beleidsdomein van het departement. Iedereen heeft altijd de mond
vol van een innovatieve economie. Heeft Vlaanderen daar de troeven voor in handen?
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